
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Tirsdag d. 9. maj 2023, kl. 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Lone 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Lone Holmgaard, Dorete Mostrup, Nina Hansen, Amelia Radzewicz, Carsten Dahl, Simon Villumsen, Trine Vils, Charlotte 
Andersen,  Henrik Olesen, Harly Haugaard 
Afbud: Anne Mette Madsen 
 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd •  Trivselsrådet deltog ikke på mødet.  

Trivselsrådet holder møde onsdag d. 10. 
maj. 

 

2. Meddelelser: 
- Formand 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
F: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
F: Lone orienterede om dagsorden fra møde 
i Folkeskolernes Samråds forretningsudvalg. 
På dagsordenen var bla.: 
- Budgetrammen for Skolen i Skjern, hvad 

er - og hvad indeholder budgettet. 
- Klub-tilbud i rksk. 
- Skoler med faldende børnetal rammes af 

den nuværende fordelingsnøgle. 
Flemming Nielsen vil på mødet i 
Folkeskolernes Samråd orientere om/ 
præsentere, hvorfor den nuværende 
fordelingsnøgle er den bedste. 

 



 

 

 
 
 
 
 
 
- Personale 

 
 
 
 

 
- Skoleleder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- SFO 

 
 
 
 
 
 
P: 
 
 
 
 
 
S: 
• Orientering om ændrede vilkår i 

forhold til ansøgning af 
distriktsmidler. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 

 
Lone har lovet at Folkeskolernes Samråd 
kan holde møde på Rækker Mølle 
skolen, mandag d. 30. oktober 2023. 
 

 
P:  
Iflg. Trine V er alle klasser færdige med at 
afholde skole/hjem-samtaler. Det er gået 
godt. 
 
 
S:  
• HH orienterede om ændring af vilkårene 

for at søge distriktsmidler. Fremover kan 
der kun søges til udviklingsprojekter på 
klasseniveau og ikke længere til børn 
med særlige behov/sårbare børn. 
Der kan kun bevilges distriktsmidler for 
½ år. 
 

• HH orienterede om processen vedr. 
etablering af vuggestue. 
Ejendomscenteret har lavet en 
genberegning på renovering- og 
etablering af vuggestue i de eksisterende 
lokaler.  
Etableringen af vuggestue i Rækker 
Mølle er på dagsorden på Børne og 
familie-udvalgets møde i juni. 

 
 
 
SFO:  



 

 

 
 
 
 
- Andre 

 
 
 
 
A: 

• Iflg. CA har SFO travlt med 
forberedelserne til deres Cirkus 
forestilling onsdag d. 17. maj. 

 
A:  
• Carsten orienterede om Repræsentant-

skabsmøde i hallen: 
- Hallen er glade for samarbejdet med 

skolen/sfo. 
- Der er bevilget et ekstra beløb på kr. 

250.000,- til hallen 
- Der er mange aktiviteter i hallen. Også 

den nye hal bliver brugt godt. 
- Der er lavet en god aftale vedr. varme. 

Der forventes dog en stigning af 
varmeregningen, når den nuværende 
aftale udløber. 

3. Siden sidst • Kommentarer i forhold til skolens 
dagligdag af generel karakter 

• LÆR-fest  
- Det var en rigtig god oplevelse for 

personalet. Der blev hørt forskellige 
oplæg om bla. ordblindhed, undervisning 
for højtbegavede børn, hjernesmart 
undervisning, N/T forløb osv. 

- På skolen var det også en god dag. En 
gevinst for alle, både personale, børn og 
de forældre/bedsteforældre som hjalp til. 

- Vi skal være opmærksom på, at 
orienterer om tavshedspligt, hvis vi skal 
have lignende dage. 

 

4. Mini konfirmand • Opfølgning på møde med Ruben og 
Anette. 

• Beslutning om fremtidigt samarbejde 
omkring minikonfirmand. 

• Lone orienterede om mødet med Ruben 
og Anette. 
Efterfølgende havde vi en god drøftelse 
af det fremtidige samarbejde omkring 
minikonfirmand. 

 

 

 



 

 

 
Der var enighed i bestyrelsen om, at 
minikonfirmand ikke længere skal ligge 
i skoletiden. Denne beslutning træffes 
primært på baggrund af, at ikke alle 
elever deltager i 
minikonfirmandundervisningen og 
derfor ikke understøtter det sociale 
fællesskab i klassen. 
 
Der var dog enighed om, at skolen gerne 
vil opprioritere samarbejdet på anden 
vis. 
 
HH og Lone laver tilbagemelding til 
Ruben og Anette. 

 

Der var enighed i bestyrelsen 
om, at minikonfirmand ikke 
længere skal ligge i skoletiden. 
Denne beslutning træffes 
primært på baggrund af, at ikke 
alle elever deltager i 
minikonfirmandundervisningen 
og derfor ikke understøtter det 
sociale fællesskab i klassen. 

Der var dog enighed om, at 
skolen gerne vil opprioritere 
samarbejdet på anden vis. 

HH og Lone laver 
tilbagemelding til Ruben og 
Anette. 

5. Afslutning for 6. kl. • Planlægning og uddelegering af 
opgaver. 

Afslutning for 6. klasse er torsdag d. 22/6. 
 

• Vi besluttede at gøre ”som vi plejer” 
med sandwich, sodavand, is og 
kaffe/te. 

 
HH bestiller sandwich og is. 
TH bestiller drikkevarer og stiller stole op. 
 
Lone og Nina laver kaffe og tænder bål, de 
mødes kl. 17.30 

 

Vi besluttede at gøre ”som vi 
plejer” med sandwich, 
sodavand, is og kaffe/te. 

 
HH bestiller sandwich og is. 
TH bestiller drikkevarer og 
stiller stole op. 

 
Lone og Nina laver kaffe og 
tænder bål, de mødes kl. 17.30 
 
 

6. Sociale medier • Opfølgning fra sidste møde 
• Udarbejde oplæg til 

klasserne/forældrerådene. 

Vi fortsatte drøftelsen omkring 
digitaldannelse. 
 

Vi fortsætter drøftelsen af dette 
punkt på næste møde. 



 

 

•  Oplæg fra Lone, som skitserer, hvordan 
skærmtid forårsager en overproduktion af 
dopamin i hjernen. 
Dette oplæg gav en god diskussion om, 
hvorvidt Rækker Mølle skolen skal være en 
skærmfri skole. 
 
Det er vigtigt, at vi ved hvad målet er, hvis 
vi indfører skærmfri skole. 
 
Vi fortsætter drøftelsen af dette punkt på 
næste møde. 

7. 
Punkter til kommende møder 

  
• Mødeplan 2023-2024 
• Årsberetning 
• Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  

 

 

8. 
Eventuelt 

 HH orienterede kort om 
Skoleudviklingssamtale, onsdag d. 17. maj. 
 
Det er flot med de nye skilte foran skolen og 
børnehaven. 

 
 

 
Næste bestyrelsesmøde:  
7. juni 2023, kl. 17.00 – 18.00, herefter ”sommer afslutning” med mad og hygge. 
Afbud til: HH  
 

Afbud fra: Amelia Radzewicz 


	Tirsdag d. 9. maj 2023, kl. 17.00 – 19.00

